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Spoštovani župljani naše župnije!

Komaj smo dodobra končali božično-novoletno praznovanje, je že tukaj naš največji krščanski 
praznik — velika noč. Pot od rojstva do trpljenja, smrti in vstajenja k novemu življenju smo pre
hodili v pičlih treh mesecih. V tako kratkem času se nam je prikazala vsa pestrost in bogastvo našega 
življenja.
Smo v pastoralnem letu družine. Družina je osnovna skupnost, ki sestavlja našo družbo in tudi 

skupnost verujočih. Prav v družinskem življenju je prihodnost našega naroda kakor tudi prihodnost 
Cerkve. In prav je, da tej skupnosti, ki nas spremlja vse naše življenje, posvečamo čim več pozornosti. 
Še posebej vsako praznovanje lahko pripomore k lepšemu družinskemu življenju. Ob praznikih se 
namreč še bolj potrudimo, da bi med nami vladali mir, spoštovanje in medsebojna ljubezen. In 
tako naj bo tudi ob letošnjem prazniku velike noči. K lepšemu vzdušju naj pripomorejo tudi obredi 
velikonočnega tridnevja, ki bodo letos že ob 17. uri. Na veliko soboto bodo kakor običajno blagoslovi 
velikonočnih jedil. Na veliko noč pa bodo svete maše ob 7. uri — vstajenjska maša, ob 10.30 dnevna 
maša in ob 15. uri maša v hrvaškem jeziku.
Lepo vabljeni.

Vsem vam želim blagoslovljeno veliko noč.
Jože Pasičnjek, vaš župnik Župnik Jože Pasičnjek

Drage Zavrčanke in Zavrčani!

Spet se nas je pomlad dotaknila, spet drugačna, kot so bile prejšnje, a še zmeraj polna življenja ...
V nas je prebudila nekaj novega, nekaj, kar je težko povedati in je bolje pokazati. Srečni in dobro 
razpoloženi smo, ko pride pomlad v našo deželo in to je dober razlog tudi za praznovanje. V marcu 
smo praznovali tudi gregorjevo, ko so se ptički ženili in je bil to slovenski dan zaljubljencev, vesel 
dan je bil tudi dan žena, vesel in radosti poln bo tudi materinski dan, veseli pa bodo bližajoči se 
velikonočni prazniki.
Želimo vam, da jih lepo in v miru preživite, naj se sreča in toplina dotakneta vsakega od vas. Naj 

bodo mize polne dobrot, jajčka barvita, vse naokoli pa veselo in razigrano.

Vesele in prijetne velikonočne praznike vam želimo.

Vaš župan Miran Vuk, Svet občine Zavrč 
Občinska uprava in uredništvo Dober den

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in Lidija 
Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje in priprava za tisk: Vejica, Rado Škrjanec s. p.. 

Tisk: Grafis Rače. Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762-01-50, 761-18-01. Glasilo občine Zavrč, 
Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613. Natisnjeno: 500

izvodov, ki jih prejmejo gospodinjstva v občini brezplačno.
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Poslanski kotiček z Brankom Mariničem
Tokrat bo »poslanski kotiček« zajemal dve 

temi, in sicer Zakon o vrtcih in Zakon o sub
vencioniranju dijaške prehrane.
Zakon o vrtcih je bil sprejet leta 1996 in ure

ja področje dejavnosti predšolske vzgoje. Raz
ne javnomnenjske ankete kažejo na določene 
pomanjkljivosti na tem področju. Za kakšne 
pomanjkljivosti gre in kakšne spremembe 
predvideva novi zakon?
Branko Marinič: »V času izvajanja zakona 

so se pokazale določene pomanjkljivosti, na 
katere opozarjajo ne le razne javnomnenjske 
ankete, temveč tudi občine kot ustanoviteljice 
vrtcev, še posebno težo ugotovljenemu dejan
skemu stanju pa daje opravljena revizija o 
zagotavljanju predšolske vzgoje v letih od 2004 
do 2006, ki jo je opravilo računsko sodišče RS. 
Delež vključenosti predšolskih otrok v naši 
državi je bil v letu 2006/07 64,8-odstoten. 
Vrtci so prevladujoča oblika institucionalne 
vzgoje. Številke kažejo, da imamo 105 javnih 
samostojnih vrtcev, 183 vrtcev pri osnovnih 
šolah, 23 zasebnih vrtcev - vanje je vključenih 
cca 1% otrok in v okviru javnih vrtcev še 14 
vzgojno-varstvenih družin — vanje je vklju
čenih 106 otrok. Obstoječe zakonske rešitve 
sicer predvidevajo več oblik predšolske vzgoje, 
ki pa v praksi dejansko niso zaživele. Zato je 
potrebno pripraviti takšne spremembe zakona, 
ki bodo omogočile, da se bodo že predvidene 
oblike, npr. vzgojno-varstvena družina, zasebni 
vzgojitelj, tudi dejansko pojavile, s tem pa bi se 
povečala dostopnost predšolske vzgoje. »
Dotaknili ste se nekaterih sprememb. Nam 

lahko o slednjih poveste kaj več?
Branko Marinič: »V analizi Kakovost peda

goškega dela v vrtcih je bilo ugotovljeno, da so 
urniki vzgojiteljic in pomočnic tradicionalni in 
da bi bilo potrebno predrugačiti delovni čas v

vrtcih zato, da bi se zagotovili pogoji za kako
vostno delo. Kot je ugotovilo računsko sodišče 
RS, sta pomanjkljiva tudi spremljanje in javna 
dostopnost podatkov o kapacitetah in stanju 
razpoložljivih mest v vrtcih in v različnih pro
gramih predšolske vzgoje, kar pa onemogoča 
izvajanje učinkovitih ukrepov za izboljšanje 
dostopnosti vrtca. Ravno zaradi tega je treba 
v zakon vključiti podlage, ki bodo omogočale 
celovito in sprotno spremljanje dostopnosti 
vrtcev, se pravi vodenje evidenc o potrebah in 
dejanskih kapacitetah vrtcev v posamezni obči
ni ter vzpostavitev javno dostopne evidence, ki 
bi bila na voljo uporabnikom tudi na spletnem 
naslovu ministrstva. Potrebne so spremembe 
zakona, ki bodo odpravile pomanjkljivosti na 
področju sistema plačila za vrtce in omogočile 
nadaljnji razvoj dejavnosti predšolske vzgoje v 
naši državi. »
Kakšni so poglavitni cilji tega zakona?
Branko Marinič: »Poglavitni cilji zakona so 

doseči 90-odstotni delež vključenosti otrok 
drugega starostnega obdobja, zagotavljati 
kakovost predšolske vzgoje (vrtci in varstvo 
otrok na domu) v RS, sprostiti oblike predšol
ske vzgoje, ki do sedaj niso zaživele v praksi in 
s tem povečati dostopnost predšolske vzgoje, 
zagotoviti primerljive cenovne pogoje pred
šolske vzgoje v RS, informacijska dostopnost 
- starši morajo imeti možnost pregleda stanja 
prostih mest v slovenskem prostoru ter raz
bremenitev družin s plačili za vrtec, ki imajo 
v vrtec vključenega več kot enega otroka. Z 
zakonom bi zagotovili tudi večjo dostopnost, 
pestrost predšolske vzgoje. S sofinancerskimi 
vložki bi pripomogli k večjemu zagotavlja
nju prostorskih zmogljivosti. Vzpostavili bi 
informacijske sisteme, s katerimi bi povečali 
informiranost staršev o možnostih vključitve.

Uvedli bi tudi ukrep razbremenitve družin z 
več predšolskimi otroki s plačili za vrtec. »
Prinaša nov zakon še kakšne novosti?
Branko Marinič: »Kot novost prinaša zakon 

možnost, da se osebe, ki želijo opravljati 
varstvo otrok oziroma, ki že sedaj opravlja
jo varstvo otrok »nelegalno«, registrirajo pri 
ministrstvu kot varuhi otrok. Zakon določa, 
da morajo imeti ustrezno izobrazbo, najmanj 
srednjo, s poklicnim standardom varuh pred
šolskih otrok, sprejetim na Strokovnem svetu 
za poklicno in strokovno izobraževanje, in da 
morajo biti nekaznovani. Tako bi vzpostavili 
pregled nad osebami, ki opravljajo varstvo 
otrok, obenem pa bi zagotovili tudi večjo 
kakovost s stališča zdravja in varovanja otrok.

Kako bo zakon urejen po finančni plati?
Branko Marinič: »V sam zakon so vnesene 

določbe, s katerimi bi dosegli stabilnejše in 
transparentnejše financiranje vrtcev, obvezna 
pa je tudi sklenitev medsebojne pogodbe o 
financiranju, zato da se dosledno uredi raz
merje med občino in vrtcem. S tem bi bilo 
zagotovljeno preglednejše financiranje vrtcev 
kot javnih zavodov, sedanje razlike med cena
mi programov pa bi se bistveno zmanjšale. 
Plačila staršev za vrtec bi postala med seboj 
primerljiva in tako za starše bolj sprejemljiva. 
Predlog zakona vključuje tudi rešitev, ki bi 
razbremenila družine, ki imajo v vrtec vključe
nega več kot enega otroka s plačili za vrtec, in 
sicer tako, da bi država prevzela plačilo staršev 
za vse mlajše otroke, ki so vključeni v vrtec. »
Nekateri poslanci ste v parlamentarni posto

pek vložili predlog Zakona o subvencionira
nju dijaške prehrane. Iz česa ste izhajali pri 
predlogu omenjenega zakona?
Branko Marinič: »Glede na hiter utrip živ

ljenja so tudi otroci in mladostniki vedno 
bolj obremenjeni, saj v šoli preživijo velik del 
svojega časa. Vsi vemo, da je hrana osnovni vir 
pridobivanja energije, ki je potrebna za naše 
normalno delovanje. Veliko otrok ima slabe 
prehranjevalne navade, ne poslužujejo se zdra
vih obrokov ali jih sploh nimajo, veliko jih je, 
ki zdrave obroke izpuščajo in jih nadomestijo z 
raznimi nezdravimi prigrizki. Posledica tega so 
utrujenost, preobremenjenost in razne bolezni, 
na drugi strani pa pomanjkanje energije, izgu
ba motivacije, ipd. »
Kaj je tisto bistveno, kar želite s predlogom 

Zakona o subvencioniranju dijaške prehrane 
doseči?
Branko Marinič: »Želimo, da bi zakon pri

nesel sistemsko ureditev prehrane dijakov, 
tako kot jo poznamo pri subvencioniranju 
študentske prehrane. Do sedaj je bilo na 
področju srednješolskega izobraževanja ureje
no subvencioniranje cenejše prehrane za dija
ke, ki prihajajo iz socialno šibkejših družin. 
Predlog novega zakona pa bi prinesel enFoto: arhiv PS SDS
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subvencioniran obrok za vsak šolski dan za 
vse dijake. S tem bi bilo poskrbljeno, da bi se 
dijaki redno, predvsem pa bolj zdravo prehra
njevali, obenem pa bi s predlaganim zakonom 
razbremenili tako starše kot dijake. Zagotovili 
bi pravico do subvencioniranega obroka za vse 
dijake in ne le za socialne šibkejše, kot je bilo 
to urejeno sedaj.
V predlaganem zakonu je treba dijaško pre

hrano definirati širše, subvencionirani obrok 
pa natančneje opredeliti. Šlo naj bi za topel 
obrok, ki bi ga dijaki praviloma prejemali 
znotraj šolskega prostora. »

Bi ob koncu najinega pogovora dodali še 
kakšno misel?
Branko Marinič: »Velikokrat rečemo, da na 

mladih svet stoji in da so naša prihodnost. 
Ravno v času izobraževanja in njihovega izob
likovanja v samostojne, odrasle osebe je treba 
poskrbeti, da bodo imeli čim boljše pogoje za 
osebnostni razvoj. Zdrava, primerna in redna 
prehrana je zagotovo dejavnik, ki vpliva na raz
voj posameznika. Zato je treba poskrbeti, da se 
bodo otroci redno in zdravo prehranjevali. »
Stanka Letonja
Približujejo se prazniki, čas, ko se zberemo

v krogu družine in polni upanja zremo v pri
hodnost. Ob tej priložnosti bi vsem občankam 
zaželel vse lepo ob dnevu žena. Blagoslovljeni 
velikonočni prazniki, ki se približujejo, pa naj 
bodo polni radosti, upanja in družinske sreče.

Branko Marinič, 
poslanec DZ RS

Podatke o mojem delu lahko najdete na 
moji spletni strani:www.brankomarinic.sds.si 
. Lahko mi tudi pišete na elek. naslov: branko. 
Marinic@dz-rs. si ali me pokličete na tel. št.: 
01/478-99-62.

Zbiralnice za ločeno zbiranje odpadkov
Čisto mesto Ptuj, d. o. o., skrbi za pravilno 

ravnanje z odpadki, ki pomeni: zbiranje in 
odvoz odpadkov, obdelavo ter odstranjevanje 
(odlaganje) komunalnih odpadkov po ločenem 
zbiranju.
Zbiranje ne pomeni samo praznjenja in odvo

za posod z odpadki od »povzročiteljev«, ampak 
gre tudi za druge odpadke, ki jih izvajalec 
javne službe med letom prevzeme (kosovne, 
ločene frakcije, nevarni odpadki in ostanek 
odpadkov), zato je pomembno, da odpadke 
na izvoru ločimo in jih šele nato odložimo v 
namenske posode po njihovi vrsti.
Način, predmet in pogoje pa določa Odlok 

o načinu opravljanja obveznih lokalnih 
gospodarskih javnih služb zbiranja in prevoza

komunalnih odpadkov in odlaganja ostan
kov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov na območju občine Zavrč (Uradni 
list RS, št. 47/2006 in 37/2007).
Za zagotavljanje kakovostne javne službe je 

na celotnem območju Občine Zavrč uvede
no ločeno zbiranje komunalnih odpadkov, ki 
je obvezno za vse povzročitelje komunalnih 
odpadkov.
Uporabnike storitve javne službe OPOZA

RJAMO, da je dovoljeno odlagati odpadke 
izključno v štiri namenske posode, ki so 
nameščene na ZBIRALNICAH LOČENIH 
FRAKCIJ in opremljene z napisom:
- STAR PAPIR: odlagamo časopise, revije, 

prospekte, zvezke, knjige, brošure, pisarni

ški in računalniški papir, embalažni papir in 
kartonske škatle, druge izdelke iz papirja in 
kartona.
- ODPADNO STEKLO: odlagamo vse vrste 

steklenic, kozarce za vlaganje in druge stekle
ne posode, s katerih odstranimo vse nestekle- 
ne dele. Steklo ne sme biti umazano.
- PLASTIČNA EMBALAŽA: odlagamo pla

stenke vseh vrst brezalkoholnih in alkoholnih 
pijač. V zabojnike za plastiko zbiramo tudi 
tetrapak embalažo.
- STARE KOVINE: odlagamo odpadke iz 

pločevink vseh vrst pijač in hrane, če so čiste.

Sabina Jupič, 
komunalna inšpektorica

Sežiganje komunalnih odpadkov v naravi je 
prepovedano z občinskim predpisom

Sežiganje vseh vrst komunalnih odpadkov 
(papir, karton, plastika, tekstil, pohištvo ...), 
vključno s sežiganjem odpadkov iz vrtov 
(odpadne veje, trava, listje), je po 7. alineji 38. 
člena Odloka o načinu opravljanja obveznih 
lokalnih gospodarskih javnih služb zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov in odlaganja 
ostankov predelave ali odstranjevanja komu
nalnih odpadkov na območju občine Zavrč 
(Uradni list RS, št. 4712006 in 37/2007) 
PREPOVEDANO.
Z odlokom so za nepravilno ravnanje pred

pisane tudi globe za prekrške. In sicer za 
fizično osebo, odgovorno osebo pravne osebe 
ali odgovorno osebo samostojnega podjetni
ka posameznika in samostojnega podjetnika 
posameznika 400 evrov ter za pravno osebo 
1.400 evrov.
Občani, ki so vključeni v redni mesečni

odvoz odpadkov, lahko komunalne odpadke, 
vključno z odpadki iz vrtov in zelenic, brez
plačno oddajo v Zbirnem centru ravnanja z 
odpadki Gajke vsak delovni dan od 8. do 17. 
ure in ob sobotah od 8. do 14. ure (zimski 
čas) ali od 8. do 20. ure in ob sobotah od 8. 
do 14. ure (letni čas).
Če lasten prevoz odpadkov ni možen, ga 

lahko občani posebej naročijo na Čistem 
mestu Ptuj, na telefonski številki 780 90 28. 
V tem primeru je seveda potrebno poravnati 
le stroške prevoza.
Obvestila občanov so vedno pogosteje pod

laga za izvedbo inšpekcijskega postopka, ker se 
občanom ni več potrebno bati, da se bo izvede
lo, kdo je inšpektorju posredoval podatke. Po 
Zakonu o inšpekcijskem nadzoru (Uradni list 
RS, št. 43/2007) je inšpektor dolžan varovati 
tajnost vira prijave in vira drugih informacij,

na podlagi katerih opravlja inšpekcijski nad
zor.
Komunalna inšpekcija pa tudi redno preverja 

in ugotavlja, kateri občani sežigajo komunalne 
odpadke na prostem, in če ugotovi prekršek, 
takoj na kraju prekrška izda in vroči kršitelju 
plačilni nalog z globo.
Naprošamo pa tudi vse občane, da komunal

no inšpekcijo obveščajo o primerih sežiganja 
odpadkov na prostem. Prijavo lahko sporo
či vsakdo na komunalno inšpekcijo Skupne 
občinske uprave, Mestni trg 1, 2250 Ptuj, na 
telefonsko številko: 748 29 63 ali 748 29 92.

Sabina Jupič, 
komunalna inšpektorica
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Pokopališče ni odlagališče!
Spoštovane občanke in občani!
Po obvestilu občanov oz. svojcev pokopanih 

na pokopališču Zavrč smo si ogledali parkirni 
prostor in prostor s posodo za odlaganje odpad
kov s pokopališča. Ob pogledu na pokopališče 
in okolico smo ugotovili, da je nekdo, ki mu ni 
mar spoštljiv odnos do zadnjega doma umrlih, 
pripeljal in odložil smeti — kosovne in gradbe
ne odpadke (lesena tunka, obroči stare lesene 
posode, več kosov pločevine in kovinski sod).
Da bi bil videz še slabši, so bili ti odpadki 

razmetani in odloženi na parkirnem prostoru 
ob kontejnerju za odpadke in v bližnjem 
vinogradu. Za odstranitev omenjene navlake 
smo angažirali vzdrževalca pokopališča, zaradi 
česar so nastali tudi dodatni stroški spravila in 
poznejšega odvoza.
Čisto mesto organizira najmanj enkrat letno 

odvoz kosovnih odpadkov, časovno obvesti
lo pa navede na položnici. Predlagamo, da 
se poslužujete organiziranega odvoza ali pa 
kosovne odpadke sami odpeljete na Čisto 
mesto.
Spoštljiv odnos do naših rajnkih in lepo ureje

no pokopališče je ogledalo vseh nas, takšna in 
podobna dejanja pa zagotovo niso v ugled in 
ponos našega kraja.

Janko Lorbek, 
predsednik odbora za gospodarstvo

Nič kaj lepa fotografija iz neposredne bližine završkega pokopališča
Foto: občinska uprava

Popravila se je viničarija pri vinogradu sv. 
Miklavža v Turškem Vrhu, kar je stalo 60000 
kron.
G. dekan je blagoslovil 19. 6. veliki križ, ki 

ga je dal postaviti posestnik Janez Krajnčič v 
Korenjaku. K blagoslovitvi z nagovorom se je 
zbralo mnogo ljudi.
To leto se je vršil 15. avgusta prvič tabor vseh 

dekanijskih in sosednih organizacij pri Devici

Iz župnijske kronike
Leto 1921

Mariji, ki gaje vodil g. dekan. Slavnostni govor 
je imel g. dr. Josip Jeraj, profesor iz Maribora. 
Udeležili so se ga tudi Hrvati z govori.
Poleti pa se je pojavila huda griža, ki je zahte

vala mnogo žrtev, kajti mrličev je bilo to leto 
68. Vzrok je bil pomanjkanje vode. Poletje je 
bilo sušno, zato pa vino dobro.
Kakor lani, tako je imel tudi letos ob prazniku 

Brezmadežne 8. decembra stanovske pridige

p. Josip Lapuh iz Celja, katerih se je udeležilo 
dosti vernikov. Šaljivo je tu in tam zaobrnil 
govor, pa povedal je pikro resnico.
Nabavil se je novi plašč s podobo Srca Jezuso

vega, delo šolskih sester v Mariboru.

Pripravil: Župnik Jože Pasičnjek

Mrzli val v zadnjem času, v začetku meseca 
marca nas je nekoliko presenetil, toda kljub 
temu se hitro bliža praznik velike noči, ko naš 
časopis izide prvič v vsakem tekočem letu in 
tako je tudi tokrat. Že nekaj časa je ta prvi 
časopis v letu delno namenjen tudi vaški kro
niki, ki pa v zadnjih letih ni več tako popolna, 
toda verjetno še vedno zanimiva za nekatere 
dogodke, ki se tako zapisano ohranijo v našem 
občinskem glasilu Dober den.

Vaška kronika za leto 2007
Zelo velik dogodek, ki se je pripetil v lanskem 

letu, je prav gotovo vstop v šengensko evrop
sko območje naše dežele. Prav pri nas je bil 
še posebej svečan in hkrati verjetno kar nekaj 
časa obvezujoč dogodek odprtje mednarodne
ga šengenskega prehoda na našem območju. 
Pridobili so se tudi krajši modernizirani cestni 
odseki, ki povezujejo same domačije z asfaltno 
potjo ali cesto. Vrstili so se dogodki tudi na 
področju kulture in športa, šolstva, zdravstva,

društvenega življenja in dela, toda naša vsebin
ska hotenja so nekoliko drugačna. Odidimo 
torej v našo vsebinsko izpolnitev.
Vaška kronika je namenjena demografskemu 

gibanju, torej dogodkom, ki nas ohranja
jo žive, ki nas spominjajo na nekaj, kar se 
venomer obnavlja, se rodi, se izpoveduje z 
ljubeznijo in tudi s smrtjo. Najbrž je vsak kraj 
v Sloveniji najbolj ponosen, ko lahko konec 
leta ugotovi, da se je v tem kraju rodilo čim
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več otrok, saj s tem začutimo nadaljnjo lastno 
obstojnost in bodočnost kraja v živi poselitvi, 
torej pri nas tega našega lepega območja 
Haloz, našega Zavrča z vsemi devetimi naselji. 
Vsak meter asfalta, vsak meter vodovodne 
cevi, elektro napeljave, telefonskih linij je prav 
gotovo tisti faktor, ki omogoča, da se danes 
gradijo novi domovi, da se starejši obnavljajo 
in da prebivalci ostajamo v tem našem kraju. 
S tem tudi bogatimo svoj kraj, mu dajemo 
vrednoto in globoko notranjo vsebino, saj so 
mladi ljudje že zelo visoko izobraženi in tako 
se nivojska struktura izobrazbe prebivalstva v 
Zavrču stalno dviga. S tem pa tudi hkrati in 
nehote narašča pripadnost domačemu kraju, 
pripadnost delovanja v vseh porah življenja 
v Zavrču od gospodarskih do družbenih in 
društvenih dejavnostih.

18 novorojenčkov - iskrene 
čestitke staršem!
Prav in lepo je vsemu temu, posebej pa še tisto 

veselje, ko smo lahko bili konec leta 2007 zelo 
srečni in zadovoljni z našimi novorojenčki, ki 
jih je bilo v letu 2007 kar lepo število, skupaj 
18 (osemnajst). Prav gotovo so bili teh lepih, 
srečnih in veselih dogodkov najbolj veseli vsi 
starši in vse družinske skupnosti, ki so v svojih 
sredinah dobile novorojenčka. Tudi mi ostali 
občani delimo z vami to vaše veselje in vam v 
imenu uredništva iskreno čestitamo, hkrati pa 
vašim novorojenčkom kot vam staršem želimo 
polno zdravja.

Čestitka vsem ob sklenitvi 
zakonske zveze
Že v drugem odstavku te naše kronike smo 

dejali, da naše dogodke izkazujemo tudi z 
ljubeznijo, prav gotovo je še to najbolj priso
tno ob času sklenitve zakonske zveze, oziroma 
navezanosti dveh partnerjev z vsem spošto
vanjem, odkritostjo in iskrenostjo prežeto z 
ljubeznijo, ki jo skušata kot partnerja dveh 
različnih spolov gojiti v najlepšem družinskem 
doživetju, to je s sklenitvijo zakonske zveze. Ta 
odkrita in čustvena ljubezenska razmerja, ki so 
povezana s spoštovanjem, iskrenostjo, odgo
vornostjo, potrpežljivostjo, so torej dejavniki, 
ki so tudi vas povezali v toplo družinsko vez s 
sklenitvijo zakonske zveze.
Zopet bo sad te lepe odkrite ljubezni nov 

dom, bo morda obnovljen dom, kjer bo 
nastajalo toplo družinsko gnezdo z novoro
jenimi družinskimi člani. Vsi vi, ki ste v letu 
2007 sklenili zakonsko zvezo, prav gotovo to 
najbolj čutite, saj ste pričeli s pletenjem nove 
družinske skupnosti, nove radosti, nove najbrž 
še neznane odgovornosti in veselja, kot pomlad 
pričenja s svojim vstajenjem, brstenjem in 
dehtečim cvetenjem, naj bo tako tudi v vseh 
vaših novih družinskih skupnostih, ki ste jih s 
sklenitvijo zakonske zveze pričeli v letu 2007. 
Vsem iskrene čestitke in polno zdravja.
Kdo bi vedel, kaj vse čaka slehernega posa

meznika,vemo le to, da ima vsak začetek tudi 
svoj konec. Vsako rojstvo je tudi hkrati napo
ved nekemu koncu. Romanje skozi življenje

pa je velikokrat pogojeno s skušnjavami, vsemi 
lepimi, težkimi, veselimi in žalostnimi dogod
ki. Človek prestaja v tem zemeljskem romanju 
vse te človeške izkušnje. Vsakdo si želi, da bi 
bilo težkih, tragičnih in tistih žalostnih čim 
manj, da bi prevladovali vsi tisti lepši in lažji, 
bolj vedri človeški trenutki, toda žal velikokrat 
ni tako. Tukajšnje življenje zahteva velikokrat 
še tako težke preizkušnje, ki pa jih po večini 
naši ljudje tukaj v Zavrču uspešno premagajo. 
Te naše gorice, lazi, košenine, njive in gozdovi 
nam s svojim reliefom dajejo veliko težje 
pogoje življenja kot morda kje drugje, toda vsa 
ta lepota, vsak griček, vsaka dolina nam daje 
nekaj posebnega, nam daje vrednote, ki nam s 
svojo naravno lepoto vlivajo upanje v še lepši 
jutrišnji dan, saj se hitro bliža pomlad, toplo 
vreme, novo vstajenje vse narave, posebej pa 
nas bodo ponovno razveselile nove mladike 
vinske trte. Toda žal se tega ne bo več dočakalo 
naših 18 (torej prav toliko kot je bilo rojenih) 
občank in občanov, ki so umrli v letu 2007. 
Vsem vam, ki ste v letu 2007 izgubili svoje naj
dražje, pa v imenu uredništva iskreno sožalje.
Kot zapisovalec kronike, kronist, ki mi jo zau

pa uredniški odbor časopisa Dober den, pa v 
svojem imenu in v imenu celotnega uredništva 
vam, ki radi preberete ta članek, želim srečne 
vesele in mirne velikonočne praznike.

Vaš kronist: Peter Vesenjak

Družina Hohnjec iz Korenjaka se je preselila v novo hišo
Sreča in veselje sta spremljala vse, ki so bili v 

zadnjem januarskem tednu v družbi družine 
Hohnjec v Korenjaku 29 a. Petčlanska dru
žina se je po desetih letih prebivanja v vlažni 
in mrzli kleti preselila v povsem novo, veliko 
lepšo in povrhu še moderno opremljeno hišo. 
K tej dragoceni pridobitvi so dali prispevek 
mnogi, med njimi pa so najbolj zaslužni 
socialna delavka CSD Ptuj Tatjana Matjašič, 
direktor CSD mag. Miran Kerin, obrtnik 
Branko Goričan in še 28 donatorjev, ki so 
dodali vsak svoj pomemben prispevek k veliki 
pridobitvi za Hohnječeve.
Žalostna, a vendarle resnična zgodba družine 

Hohnjec je že bila predstavljana tudi med 
domačini in mnogi so poznali njihovo stisko, 
vendar niso vedeli, kako pomagati. Družina 
si je želela dostojnih prostorov za življenje, a 
bilo je težko, saj je bil zaposlen le oče Josip, 
mama Marija je bila brezposelna, doma pa 
so bili trije šoloobvezni otroci, fantje Martin, 
Andrej in Jožek. A želja po novem domu je bila 
v družini tako goreča, da se jim je ob pomoči 
dobrih ljudi tudi izpolnila. Vendar bi bilo brez 
socialne delavke Tatjane Matjašič vse veliko

i m wmm ■i i ?%S| i
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Z družino so se nove pridobitve veselili mnogi donatorji in zaslužni za dobro opravljeno delo.
Foto: Dženana Bečirovič

2xQB£=/? 'hZJV



Stran 8 Marec - Sušeč 2008

težje. Družino je dobro poznala, predvsem pa 
njihovo hudo stisko in v letu 2006 je pričela 
akcijo zbiranja denarne pomoči za Hohnječe- 
ve. Odločitev o gradnji novega doma je bila 
sprejeta šele kasneje, ko se je v akciji nabralo 
tudi veliko gradbenega materiala, Matjašičev! 
pa je kmalu potem na pomoč priskočil še 
mag. Miran Kerin in skupaj sta poiskala veliko 
donatorjev, ki niso odrekli pomoči. V maju 
2006 je gradnja doma za družino Hohnjec ste
kla in potem so na pomoč priskočili še mnogi 
dobri ljudje, donatorji, ki so pomagali tako 
daleč, da je bil dom Hohnječevih decembra 
lani opremljen in vseljiv.
Žalostni trenutki so tako pozabljeni, sreča in 

veselja pa sta sedaj prav gotovo doma v novem 
domu družine Hohnjec, ki verjetno še danes

težko verjame, da je kaj takega sploh mogoče. 
Pa vendarle je, če pomagajo dobri ljudje, ki 
vedo, kaj je stiska in si upajo pomagati.
Hvala vsem, dobra dela pa tako niso nikoli 

pozabljena.
Družini Hohnjec želimo srečno življenje v 

novi hiši.
TM

POMAGALI SO:
Branko Goričan, slikopleskarstvo in sploš. 

gradbena dela, Nada Mavrič, Dnevnik, Zidar
stvo Slaček Ivan, Xella porobeton Si iz Loke 
pri Zagorju, Bramac strešni sistemi, d. o. o, 
Opte Ptuj, betonarna, betonski izdelki Dušan 
Kuhar iz Cerkvenjaka, Gradis, gradbeno pod

jetje s Ptuja, Mizarstvo Žlahtič, Tames s Ptuja, 
Rigips podr. Ljubljana, AJM, okna, vrata, 
senčila, Pesnica pri Mariboru, Mariborska 
livarna, Interles iz Lenarta, Shiedl iz Prebolda, 
Občina Zavrč, Območna organizacija Rdečega 
križa, stranka N.Si in gospod Težak, župnik 
fare sv. Miklavža Jože Pasičnjek, Mix elektro- 
instalacije, Twil dekor s Ptuja, Pleskarstvu 
Kuča iz Dubrave, Gipsi, montaža gradbenih 
elementov, Janko Glažar, s .p., iz Hajdoš, 
Gordana Paska iz Miklavža na Dr. polju, Maks 
Golc iz Hrastovca pri Zavrču, G astro - Marjan 
Skok, trgovina Tamara - obutev za vso družino 
ob novem letu, arhitektka Nataša Jurgec, OŠ 
Zavrč.

Završki krvodajalci na novo akcijo 17. aprila
Pred več kot dvema mesecema smo zakorakali 

v novo koledarsko leto in pričeli uresničevati 
nove letne načrte. Občinski odbor RK Zavrč 
bo tudi v tem letu izvajal svoje programske 
naloge v skladu z letnim planom Območnega 
združenja RK Ptuj ter s svojim načrtom dela. 
Še naprej bomo posvečali posebno pozornost 
socialnim programom - torej ljudem, ki 
se znajdejo v socialni stiski in so potrebni 
pomoči.
Posebno pozornost že vsa leta namenjamo 

krvodajalstvu, saj je evidentno, da se potrebe 
po krvi iz leta v leto povečujejo — vse več je

nesreč in tudi sodobna medicinska znanost in 
tehnologija (velike operacije) zahtevata vedno 
večje doze krvi.
V naši občini smo resnično ponosni na naše 

krvodajalce, ki razumejo potrebo bolnikov in 
ponesrečencev po tej plemeniti tekočini, ki 
je ne more nadomestiti še noben tehnološki 
oz. kemični postopek. Zato se udeležuje vsake 
krvodajalske akcije večje število naših ljudi — za 
kar se jim iskreno zahvaljujemo v imenu vseh 
neznanih bolnih prejemnikov tega posebnega 
zdravila. V naših vrstah je veliko mladih, kar 
je še posebno dobrodošlo, da bodo lahko

nadomestili tiste, ki zaradi različnih vzrokov 
odhajajo.
Občinski odbor RK Zavrč ima naslednjo 

krvodajalsko akcijo v četrtek, 17. aprila, letos 
in vljudno vas vabim, da se nam pridružite. Po 
končani akciji bomo opravili še letno konfe
renco OORK Zavrč.
Pred vrati so prazniki — vsem občankam in 

občanom, posebno še krvodajalkam in krvo
dajalcem želim prijetne velikonočne prazni
ke.

Predsednica OORK: 
Vida Milunič

Župan je držal obljubo
Pred štirimi leti je na enem od srečanj z Ljud

skimi pevci in pevkami Kulturno-umetniške- 
ga društva Maksa Furjana Zavrč, na turistični 
kmetiji Pungračič v Drenovcu, stekla beseda 
tudi o prevozih na vaje ljudskih pevk.
Najstarejša pevka gospa Julika Mislovič iz 

Gorenjskega Vrha je potožila, da je njeno kolo 
že precej izrabljeno in je posledično vprašljiva 
tudi njena udeležba na pevskih vajah. Da 
do tega ne bi prišlo, je župan občine Zavrč 
Miran Vuk Juliki obljubil novo kolo. Ker je 
staro Julikino kolo letos postalo vprašljivo tudi 
glede tehničnih zmogljivosti in je to prišlo na 
uho županu, se je spomnil obljube in dano 
besedo držal.
Z lastnimi sredstvi ji je kupil zelo lepo in 

tehnično popolno žensko kolo, ki ji je bilo 
izročeno v mesecu februarju tega leta. Ob pre
jemu je Julika kolo tudi preizkusila.
Zadovoljstvo in presenečenje Julike je raz

vidno s fotografije, ki je nastala ob predaji 
kolesa.
Župan Miran Vuk in uredništvo časopisa želi

mo Juliki veliko zdravja, čilosti ter dosti varno 
prevoženih kilometrov.

Julika ob svojem novem kolesu Foto: občinska uprava 
Uredništvo
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Z gospodom župnikom na Kopah
V sredo, 20. februarja, je naš gospod župnik 

organiziral odhod na smučanje. Povabljeni 
so bili vsi otroci (in seveda njihovi starši), ki 
so bili v preteklem letu v cerkvi kakorkoli 
dejavni.
Pred občino, kjer je bilo zbirališče, smo se 

zbrali že navsezgodaj zjutraj. Za prevoz je 
poskrbel šofer Zvonko, ki nas je varno pripeljal 
na Kope in nazaj domov. Med potjo, ki je 
trajala približno dve uri, se nismo ustavljali, saj 
smo hoteli dan kar najbolje izkoristiti.
Ko smo prispeli na vrh, smo najprej na piano 

potegnili nahrbtnike z malico in si tako zagoto
vili podlago za dobro smuko. Sendviči in pija
ča, nato pa še nekaj sladkega za energijo in bili

smo pripravljeni na bele strmine. Hitro smo si 
nadeli še opremo, nato pa smo se pognali proti 
vlečnici, ki nas je popeljala na vrh.
Za ogrevanje smo se nekajkrat spustili po 

dokaj položni progi, potem pa smo se pognali 
strminam nasproti. Smučišče je bilo zjutraj 
odlično, proti poldnevu pa so se že pokazale 
ledene ploskve, na katerih se sneg ni dobro 
prijel. Otroci smo se izkazali z odličnim smu
čarskim znanjem, saj so naši starši pogosto 
zaostajali. Dolge minute na sedežnicah pa smo 
izkoristili za prijeten klepet.
Po kosilu je marsikdo pospravil smuči in se 

odločil za pijačo s prijatelji ali počitek na avto
busu, kjer nas je čakal šofer. Na poti domov

je bilo vzdušje dosti bolj živahno, ozračje so 
polnile šale in pesem, za katere je bila v glav
nem zaslužna mladina, ki se je razkomotila na 
zadnjih sedežih.
Med potjo smo imeli še manjši postanek, kjer 

smo v bližnji trgovini obnovili zaloge sladkarij 
in pijače, nato pa smo se že pošteno utrujeni 
napotili domov.
Ob tem se želim v imenu vseh smučarjev, san

kačev in sprehajalcev zahvaliti našemu župniku 
gospodu Jožetu Pasičnjeku, ki je najbolj zaslu
žen za to zimsko pravljico, ki smo jo doživeli 
na strminah smučišča Kope.

V imenu vseh udeležencev 
Tamara Pungračič

Po občnem zboru KUD-a Maksa Furjana
Občni zbori so srečanja članov upravnih ali 

izvršilnih odborov društva. Seveda so tam tudi 
gostje iz drugih društev pa tudi gospod župan 
ali njegov namestnik. Slednji dobi pregled nad 
delom svojih društev. Vidi, kako se trošijo 
sredstva, ki jih namenja občinski proračun 
posameznim društvom. Slišijo tudi, kaj tare 
društva, kaj bi radi še postorili, skratka, marsi
kaj pride do njihovih ušes. Morda bodo lahko 
skozi pozorni na te in drugačne želje. Tudi 
KUD Maksa Furjana se je v petek, 3. marca 
2008, zbral na občnem zboru v kulturnem 
domu.
Prisotni smo prisluhnili zlasti poročilom sek

cij. Kolikokrat so ljudske pevke prepevale! 
Verjetno so bile najbolj vesele sporočila Nataše 
Petrovič, vodje Javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti in Ptuja, da so se uvrstile ne medob- 
močno srečanje pevcev in godcev ljudskih pes
mi in viž. Sicer pa so sodelovale na prireditvah

v Podgorcih, Ptuju, Mariboru in 
Obrežu in seveda v domači obči
ni (na proslavah, občnih zborih 
in koncertih).
Skupina Trta ima za seboj 

naporno leto. Bili so gostje na 
prireditvah v Cirkulanah, Ptuju, 
v Benediktu, Podlehniku, Veliki 
Nedelji, na Bolfenku na Pohor
ju. Prepevali so na raznih oblet
nicah, otvoritvah razstav, letnih 
konferencah političnih strank, 
občnih zborih društev. Zapeli 
so tudi slavljencem ob rojstnih 
dnevih.
OFS šteje 40 plesalcev od 6. do 

9. razreda OŠ iz Zavrča. Plešejo 
v glavnem štajerske plese in pojejo domače 
pesmi. V letu 2007 so nastopili ob paznikih in 
dogodkih v občini Zavrč, pa tudi na državni

reviji Pika poka v Rogaški Slatini v maju. Za 
folklorna oblačila skrbijo starši plesalcev. Men
torica se žal ni udeležila občnega zbora.
Po končanem uradnem delu se je oglasila 

pesem pevcev in pevk, npr.
»Snoč bil mi je ukraden rožmarin, 
po celi vasi sem šla za njim ...«
Pesmi so bile ljubezenske, vinske ... Ogla

sili sta se tudi harmonika in berda, ki ju je s 
seboj prinesel gospod iz Maribora, seveda član 
našega društva. Veseli bi bili, če bi na občnem 
zboru nastopila tudi OFS. Nazadnje je pred 
štirimi leti. Dobro bi nam del prikaz domačih 
plesov v pisanih nošah v prijaznem ambientu 
kulturne dvorane.
Občni zbor je tudi pogled v prihodnje delova

nje društva. Letos želi skupina Trta praznovati 
10-letnico svojega delovanja. Skupine bodo z 
veseljem sodelovale na vseh prireditvah, kamor 
bodo povabljene, pripravile pa bodo tudi kakš
no svoje srečanje z drugimi skupinami. Zelo se 
veselimo tudi opremljenega odra.

Zapeli so domači pevci in tako popestrili druženje doma Terezija Majcenovič
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Dr. Klementini Fukne-Kokot bronasti ključ Univerze v Mariboru
Da je občina Zavrč dobila doktorico znanosti, 

je bilo v časopisu Dober den objavljeno že leta 
2002. Po uspešnem zagovoru doktorske diser
tacije 25. oktobra leta 2002 je Klementina Fuk
ne-Kokot iz Turškega Vrha postala doktorica 
znanosti. Ob svečani slovesnosti, Rektorjevem 
dnevu Univerze v Mariboru, 8. januarja 2008, 
pa je dr. Klementina Fukne-Kokot prejela 
bronasti ključ UM iz rok rektorja UM prof. 
dr. Ivana Rozmana za trud in prizadevnost pri 
ustanavljanju Medicinske fakultete Univerze v 
Mariboru in vzpostavljanju strokovnih služb 
Medicinske fakultete UM.
Takoj po sprejemu Odloka o preoblikovanju 

Univerze v Mariboru, dne 3. 12. 2003, v 
Državnem zboru RS je bila dr. Klementina 
Fukne-Kokot po javnem razpisu izbrana za 
prvega tajnika Medicinske fakultete za man
datno dobo štirih let. Delovne obveznosti 
so bile izredno zahtevne in odgovorne, saj je 
sodelovala že v času nastajanja nove fakultete, Bronasti ključ za trud in prizadevnost pri ustanavljanju Medicinske fakultete v Mariboru

Mlada doktorica je bronasti ključ prejela iz rok mariborskega rektorja.

pri uvajanju novega dodiplomskega študijske
ga programa Splošna medicina. Prepuščena ji 
je bila v celoti odgovornost vzpostavitve stro
kovnih služb Medicinske fakultete: tajništva, 
referata, fmančno-računovodske službe kakor 
tudi splošne kadrovske in pravne službe, ki jo 
je osebno vodila vse do njenega odhoda. Dr. 
Klementina Fukne-Kokot je želela nadaljevati 
svojo strokovno pot in je tako od lanskega 
septembra zaposlena v sosednji Avstriji kot 
razvojna tehnologinja v podjetju za razvoj 
novejših procesov in tehnologij.
Ponosni smo lahko, da je pri ustanavljanju 

Medicinske fakultete sodelovala Haložanka iz 
občine Zavrč.

Pozdravljeni. Kakor verjetno že vsi veste, se 
naša Občina Zavrč že dlje časa trudi, da bi 
završka osnovna šola pridobila status samo
stojne Osnovne šole Zavrč. V javnosti so 
zadnje čase pričele krožiti govorice, da smo 
starši završkih otrok v bistvu zadovoljni s 
takim stanjem, kakršno je sedaj.
To pa nikakor ne drži. Večina nas staršev je za 

samostojno šolo Zavrč. Ne morem trditi, da 
so prav vsi starši, toda kar nekaj staršev me je 
poklicalo in izrazilo željo, da se javno pove, da 
si želimo samostojno osnovno šolo. Res je, da 
Svet staršev OŠ Zavrč nima vpliva na odločitev 
Ministrstva za šolstvo in šport, vsekakor pa 
lahko damo pisno podporo Občini Zavrč v

Spoštovani starši
prizadevanju za pridobitev statusa.
Na dosedanjih sestankih Sveta staršev OŠ 

Zavrč se o tem nismo nič pogovarjali in nam ni 
znano, da bi kdorkoli od nas o tej temi podal 
v javnosti kako mnenje. Zato so govorice o 
vdanosti v usodo in strinjanjem s sedanjim 
stanjem neupravičene.
Starši razumemo bojazen učiteljev za delo

vna mesta, toda prepričani smo, da nobeno 
delovno mesto s spremembo statusa ne bi bilo 
izgubljeno, kvečjemu bi se pridobilo še kako 
novo. Prav tako ne bi trpela kvaliteta pouka, 
saj že sedaj večina učiteljev poučuje na obeh 
šolah in se vsi po najboljših močeh trudijo za 
kvaliteten pouk, kar je razvidno tudi iz rezul

tatov, ki jih naši učenci dosegajo na različnih 
tekmovanjih.
Završki starši si že dolga leta želijo samostojne 

osnovne šole in Svet staršev Zavrč je dolžan to 
njihovo željo posredovati naprej, saj so nas zato 
tudi izvolili. Prav tako pa je tudi župan občine 
Cirkulane g. Janez Jurgec podal mnenje, da 
seveda razume našo željo in da nas ne bo z 
ničimer oviral v prizadevanjih za samostojno 
osnovno šolo.
Vsi predstavniki staršev OŠ Zavrč bomo zelo 

veseli vsake pobude ali mnenja na to temo.

Za Svet staršev OŠ Zavrč 
Ivanka Hameršak
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Aktivnosti SPVCP občine Zavrč
V februarju je občina "Zavre na predlog Sveta 

za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Občine Zavrč za potrebe prometne vzgoje 
Osnovni šoli Zavrč podarila dve kolesi. S 
kolesoma se bodo učenci učili pravilne vožnje 
v cestnem prometu, vadili za kolesarske izpite 
in se pripravljali za čim boljšo uvrstitev na 
medobčinskem tekmovanju Kaj veš o prome
tu. Kolesa je pomočnici ravnateljice Kristini 
in učencem ponosno predal predsednik Sveta 
za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Franc Kelc.
V letošnjem letu Svet za preventivo in vzgojo 

v cestnem prometu Občine Zavrč pripravlja 
označitev šolskih postajališč na območju celo
tne občine. Table se bodo postavile na 29 
lokacijah. S postavitvijo tabel želimo opozoriti 
vse udeležence v cestnem prometu na povečano 
pozornost glede prisotnosti otrok na mestih, 
kjer bodo postavljene označitve za šolska posta
jališča.

V zadnjem času 
tudi v naši občini 
ugotavljamo pojav 
vandalizma. Opaziti 
je namreč bilo polom
ljene, izpuljene in raz
metane snežne kole, 
poškodovane in podr
te prometne znake na 
območju lokalne ceste 
Zavrč-Turški Vrh.
Vse vročekrvneže želi
mo opozoriti, da vsi 
postavljeni prometni 
znaki niso postavljeni 
sami sebi v namen, 
ampak za zagotavljanje večje varnosti vseh 
udeležencev v cestnem prometu, še posebej 
otrok in starejših.
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem pro

metu Občine Zavrč želi vsem uporabnikom cest

in drugih komunikacij varno vožnjo.

Predsednik SPVCP Občine Zavrč 
Franc Kelc

Staro novo vodstvo zadovoljno z uspehi!

Nogomet
Zgodovina nogometa, igre, ki pogosto ohromi 

življenje na planetu, je dokumentirana vsaj od 
leta 1846, ko so angleški študentje prvi zapisali 
pravila in ustanovili klube.
Na Kitajskem so našli dokaze, da so prav 

Kitajci iznašli usnjeno žogo. v Grčiji pa so našli 
naslikane dokaze, da so podobno igro gojili že 
v antiki.
Vsaka ekipa ima 11 igralcev. Ti igralci se delijo 

na obrambo, vezne igralce, desno in levo krilo 
in napad. Igra se 90 minut. Igro sodijo trije 
sodniki, glavni sodnik in dva stranska. Prvi 
polčas traja 45 minut, potem je 15-minutni 
odmor, nato sledi še drugi polčas.
Igra se v športnih copatih - kopačkah. Oble

čeni smo v drese in na nogah imamo ščitnike, 
na ščitnikih pa dokolenke - štucne. Golman 
ima rokavice, saj brani z rokami.
Zaradi neupoštevanja pravil lahko glavni sod

nik dosodi primerno kazen. Kazni pa so faul, 
rumeni karton in rdeči karton. Če sodnik igral
cu pokaže rdeči karton, mora igralec zapustiti 
igrišče. Če igralec v eni tekmi dobi dva rumena 
kartona, mora prav tako zapustiti igrišče. Ko 
je žoga izven igrišča, je avt in žoga pripada 
nasprotniku.
Obstaja nogometni pregovor: lepo je zmagati, 

še lepše sodelovati, najlepše je igro vzljubiti.

Gregor Kotolenko

Športno društvo Zavrč je 14. 3. 2008 zasedalo 
na svoji 14. redili letni skupščini, kjer se ni 
zgodilo nič kaj razburljivega in je potekala 
brez kakršnih sprememb v vodstvu. Potekala 
je v klubski dvorani na stadionu v Zavrču, kot 
ponavadi pa se skupščine niso udeležili prav 
vsi člani, pa vendarle smo prišli vsi najzvestejši 
člani, ki smo aktivni in delamo skozi vso leto.
V razpravah po poročilih smo ugotovili, da 

je stanje iz leta v leta boljše, saj se dosegajo 
zavidljivi športni rezultati, pa tudi delovanje 
organov društva je pozitivno. Ob tem je 
potrebno poudariti, da v društvu dejansko 
aktivno deluje le nogomet, šah pa le občasno. 
Ugotavljamo, da se število starejših aktivnih 
članov zmanjšuje, medtem ko smo zelo veseli 
in je vzpodbudno, da se povečuje število 
domačih mladih nogometašev v starosti 10 let. 
Ob tem je bilo podano poročilo nogometne 
sekcije, kjer smo ugotovili, da so mlajše selek
cije v letu 2007 dosegle zavidljive rezultate kot 
še nikoli doslej. Po podaji zaključnega računa, 
ki ga je podala blagajničarka Natalija Pohorec, 
smo ugotovili, da smo v preteklem letu porabi
li za delovanje društva približno 41.000,00 €, 
pri čemer smo dobili s strani občine 16.000,00 
€ donacije, ostali večji delež pa smo pridobili 
od sponzorjev in drugih donatorjev, ki se jim 
prav iskreno zahvaljujemo. Na dan 31. 12. 
2007 je stanje na računu Športnega društva 
Zavrč tako kot v prejšnjem obdobju pozitivno. 
V načrtu za leto 2008 je predsednik Roman 
Vuk poudaril, da bo potrebno urediti še nekaj 
infrastrukture, vendar v manjšem obsegu kot

do sedaj, potrebne so namreč razširitev in 
povečanje pomožnega igrišča ter razsvetljava 
na pomožnem igrišču, kjer potekajo treningi 
in priprave. Prav tako bi bilo potrebno pove
čati tribuno za 200 sedežev, saj je pogoj v 2. 
SNL, da ima stadion najmanj 500 sedežev. 
Največji načrt za leto 2008 pa je, da NK Zavrč 
ostane v 2. SNL in se tukaj utrdi.
Po podanih poročilih je sledila, razrešitev 

organov, nakar po razrešitvi s strani članov 
skupščine ni bilo podanih novih predlogov. 
Po predlogu članov so bili v organe društva 
ponovno predlagani in na novo izvoljeni stari 
člani, kot smo bili doslej. Na novo je bil 
potrjen za predsednika Roman Vuk, podpred

sednik je Robert Vuzem, tajnik Igor Belšak, 
blagajničarka Natalija Pohorec, v nadzornem 
svetu so Roman Belšak, Janez Hameršek in 
Martin Težak, predstavnik nogometne sekcije 
je Primož Belšak ter predstavnik šahovske 
sekcije Martin Majcenovič.
Pa poglejmo še malo na travnato zelenico, kjer 

so se že začele tekme spomladanskega dela. V 
prestopnem roku v januarju 2008 smo morali 
tako kot vse ostale ekipe tudi mi pripeljati 
okrepitve. Tako so v našo ekipo prišli trije 
novi igralci, iz NK Čakovec je prišel Krešimir 
Gregurič, iz tujine (bivši igralec Nafte) Goran 
Ristič, iz Stojncev se je vrnil Denis Kusterbajn. 
Ker nam je letošnja zima omogočala igranje



Stran 12 Marec - Sušeč 2008

na domačih zelenicah, smo pred začetkom 
tekmovalne sezone opravili pripravljalni del in 
odigrali kar osem prijateljskih tekem. Naspro
tniki so bili kar močni, saj smo veliko tekem 
odigrali kar s prvoligaši, kot so NK Maribor, 
CMC Celje, NK Varteks, NK Drava in osta
limi ekipami iz Šentjurja, Veržeja, Palome in

Ormoža. Pripravljalne tekme so bile namenje
ne bolj koordinaciji igre in uigravanju igralcev, 
predvsem novih, ob tem pa smo bili zadovoljni 
tudi z rezultati. Prvi uspehi pa so se že pokazali 
na prvi spomladanski tekmi v Velenju, kjer 
smo zelo dobro odigrali tekmo z NK Rudar 
ter favoritom odščipnili dragoceno točko. Vse

podrobnosti o športnih dogodkih pa si lahko 
preberete in ogledate na spletni strani www. 
nk-zavrc.com, ki jo ureja direktor NK Zavrč 
Primož Belšak.

Igor Belšak

Policija svetuje

Odgovornost v cestnem prometu je zajemanje 
sposobnosti obvladovanja in ne samo znanja 
cestnih pravil, ampak tudi obvladovanje same
ga sebe v stresnih situacijah, ki smo jim priča 
na naših cestah, ko smo neposredno udeleženi 
v prometu.
Vsakodnevno poslušanje statističnih poda

tkov o poškodovanih in umrlih na naših cestah 
je postalo rutina v spoznavanju nujnosti, da 
povečamo obstoječe dejavnike varnosti pri nas 
samih in posredno pri drugih.
Policija pripravlja in izvršuje Nacionalni pro

gram varnosti cestnega prometa, ki je načrto
van za ohranitev človeških življenj.
Prvo obdobje programa je zajemalo leto 2007, 

ko so se pričeli izvajati konkretni ukrepi in 
vzpostavljati sistem načrtovanja, usklajevanja,

Prometna varnost
vodenja in nadziranja dejavnosti. V drugem 
obdobju, ki je načrtovano za leti 2008 in 2009, 
je načrtovano izvajanje in doseganje prometno- 
varnostnih ciljev in vrednotenje učinkovitosti 
programa, tretje obdobje zajema leti 2010 in 
2011, ko bo omogočeno nadaljevanje izvajanja 
prej naštetih ukrepov ter primerjava rezultatov 
za nov program. Program dopolnjujejo obdo
bni načrti. Namen programa je sodelovanje 
pristojnih organov ter njihovo povezovanje 
na državni ravni s samoupravnimi lokalnimi 
skupnostmi in civilno družbo z enotnim ciljem 
— izboljšati varnost v cestnem prometu.
Delo policije na tem področju pa je urejanje 

in nadzor prometa ter na ta način izločanje in 
kaznovanje kršiteljev, ki so ob tem zaloteni.
Ravnanje vsakega posameznika ter vseh orga

nizacij, ki sodelujemo v varnosti cestnega 
prometa, je odvisno od stopnje odgovornosti 
našega ravnanja.
Poskušajmo svoj del odgovornosti za večjo 

varnost uresničiti s spoštovanjem predpisov in 
strpnim ravnanjem v prometu. Verjemite, da 
dokler sam v prometni nesreči ne izgubiš drage 
osebe, tako dolgo o varnosti v cestnem pro
metu sploh ne razmišljamo na način, ki bi bil 
potreben. Samo naša miselnost, naše ravnanje 
in spoštovanje cestnoprometnih predpisov bo 
prispevalo k večji varnosti v cestnem prometu 
in k zmanjševanju prometnih nesreč s hudimi 
posledicami.

Robert Ovčar, 
vodja policijskega okoliša

Spoštovane občanke in občani, člani LD 
Zavrč Vas obveščajo o pojavu virusa stekline 
lisic na območju delovanja ZLD Ptuj Ormož. 
Ker je bila v januarju in februarju na virolo- 
škem laboratoriju Nacionalnega veterinarske
ga inštituta RS v Ljubljani ugotovljena pri
sotnost virusa stekline na več primerih lisic, 
Vas želimo seznaniti z nevarnostmi, ki jih 
prinašajo okužene lisice na domača dvorišča.

Poziv Lovske družine Zavrč
Vsakršno približevanje okužene lisice ljudem 

ali domačim živalim je zelo nevarno, zato vas 
pozivamo k pravilnemu ukrepanju v takšnih 
primerih. Če v tem času lisica ugrizne človeka 
ali domačo žival, lahko z veliko verjetnost
jo govorimo o virusu stekline. Nemudoma 
moramo poiskati zdravniško pomoč ali pomoč 
veterinarja, ko gre za žival. Virus je smrtno 
nevaren.

Pozivamo in prosimo vse lastnike, da dajo 
cepiti svoje štirinožne prijatelje zaradi lastne 
varnosti in varnosti vseh ostalih. Prav tako 
pozivamo k večjemu nadzoru vaših hišnih pri
jateljev, saj opažamo njihovo nenadzorovano 
gibanje po lovišču.
Z željo po dobrem sodelovanju in razumeva

nju Vas prisrčno pozdravljamo!
Tajnik: Zlatko Štumergar

Lepša in prijaznejša podoba naših krajev je 
cilj Društva rejcev drobnice Haloze, katerega 
člani smo se sredi februarja zbrali na 9. rednem 
občnem zboru v prostorih gostišča Tri lipe v 
Vidmu pri Ptuju.
Društvo rejcev drobnice je od ustanovitve v 

letu 2000, ko je štelo le 10 ustanovnih članov, 
preraslo v društvo s preko sto člani, ki prihaja
jo iz kar 14 občin. Iz občine Zavrč je 15 članov, 
rejcev pa je veliko več.
Na občnem zboru je bil tako kot običajno 

opravljen pregled aktivnosti v letu 2007. Ker 
je vodstvu društva potekel štiriletni mandat, 
je bilo razrešeno dosedanje in z manjšimi 
spremembami izvoljeno novo. Za predsednika 
društva je bil ponovno izvoljen dosedanji

Z občnega zbora
predsednik Janko Lorbek, za podpredsednika 
društva pa Bojan Korošec.
Vodstvo društva si je zadalo nalogo, da bo tudi 

v bodoče sledilo namenu in ciljem društva, in 
sicer izobraževanju, usposabljanju, obveščanju 
članstva, sodelovanju z Zvezo društev, dru
ženju in predstavitvi društva širši skupnosti z 
namenom vplivanja na spremembo prehranje
valnih navad ter posledično večjo porabo in 
trženje mesa drobnice.
Društvo bo tudi letos organiziralo osrednjo 

prireditev Ovčje-kozji bal, ki bo že šesti po 
vrsti. Na balu bo za obiskovalce pripravljen 
kulturni program, razstava drobnice, prikaz 
striženja ovac, tekmovanje v kuhanju golaža 
iz mesa drobnice in šaljive pastirske igre. Ne

bodo pa manjkale jedi iz mesa drobnice ter 
dobra domača haloška kapljica.
Cilj društva je tudi povečanje števila rejcev 

drobnice, s tem pa bo pokošenih in popasenih 
več površin ter dan prispevek k zmanjšanju 
zaraščanja kmetijskih površin s plevelom in 
grmovjem ter lepši in prijaznejši podobi naših 
krajev.
Društvo se zahvaljuje vsem občinam in posa

meznikom, ki so v preteklem obdobju pri
sluhnili potrebam in željam pri realizaciji 
načrtovanih aktivnosti, in se priporoča za 
nadaljnje sodelovanje.

Janko Lorbek, 
predsednik društva
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PD Haloze z novim vodstvom in novimi načrti
Zimski čas je bolj primeren za počitek in 
mirovanje, čeprav planinci niti v zimskem 
času ne mirujemo. Takoj po novem letu smo 
se odpravili na Boč, kjer smo uživali v zimski 
idili.
Enajstega januarja smo se odpravili iz zelenih 

Haloz v povsem zasneženi del Pohorja — na 
Roglo, po poti padlega Pohorskega bataljona. 
To je bil tradicionalni pohod, kjer smo se zbra
li pohodniki iz vseh vetrov Slovenije.
Naslednji pohod je bil Vincekov pohod v 

Medžimurje, kjer smo prav tako uživali v 
lepem vremenu in prijaznem okolju.
Ker je zavetnik planincev PD Haloze prav 

sv. Vincenc, se vsako leto okrog vincekovega 
zberemo na občnem zboru.
Staremu vodstvu je potekel mandat, zato smo 

izvedli volitve. Izvolili smo novega predsedni
ka, upravni odbor, nadzorni odbor in častno 
razsodišče.
Za predsednika je bil izvoljen Janez Cafuta.
V programu dela za leto 2008 smo postavili 

na prvo mesto markiranje. Skupaj s PD Ptuj 
bomo pristopili k načrtovanju in pripravi 
programa za izvedbo planinske poti, ki bo 
povezovala Ptujsko polje s Halozami. V načrtu 
imamo tudi trasirati pohodniško pot v občini 
Zavrč, ki bi se imenovala po našem velikem 
gledališčniku Maksu Furjanu.
Trasiranje in vzdrževanje tradicionalnih pla

ninskih poti in določitev kontrolnih točk na 
planinskih poteh, ki se vežejo na Haloško 
planinsko pot, pohodniško pot, ki se imenuje 
Pot med vinogradi. Usposobiti želimo še dva 
vodnika in markerja, izvesti čistilno akcijo in 
skrbeti za čisto okolje. Nenehno bomo skrbeli 
za povečanje in bogatitev članstva v društvu. 
Članarina za leto 2008

Član A 46,00 €
Član B 18,00 €
Član S + Š 11,00 €
Član P + O 4,00 €
Simpatizer 4,00 €

Član UO mag. Ivan Božičko nam je oblikoval 
in tudi ureja spletno stran PD Haloze. Najdete 
nas lahko na http://www.pdhaloze.si.
Pišete nam lahko tudi na elektronski naslov 
inf o @haloze. si.

Milan Fostnarič si je ogledoval nov mini pla
ninski priročnik

Foto: TM

Program pohodniških poti in planinskih tur 
bomo uskladili v mesecu marcu in vam bodo 
dosegljive na naši spletni strani. O vsaki akciji 
posebej vas bomo obveščali preko medijev in 
plakatov.
V mesecu marcu, natančneje prvega marca, 

smo organizirali pohod po Poti med vinogradi, 
ki smo je prehodili le četrtino, saj je v celoti 
preobsežna. Pot je potekala od Leskovca čez 
Skorišnjak skoraj do Cvetlina. Imeli smo se 
lepo, saj so nas domačini lepo sprejeli in tudi 
vreme nam je služilo.
Naslednji pohod, ki ga bomo organizirali v 

občini Zavrč, bo na belo nedeljo, 30. marca. 
Zbrali se bomo ob 10. uri pred Gasilskim 
domom Zavrč. Odpravili se bomo po naših 
Halozah in občudovali lepote našega kraja,

kulturne znamenitosti in etnografske značil
nosti.
Ne samo to, da spoznavamo svoj kraj, ampak 

se tudi gibljemo v naravi in s tem bogatimo 
svoje življenje in izboljšujemo njegovo kako
vost. Zato UO PD Haloze vabi vse (mlade in 
starejše), da se nam na belo nedeljo pridružijo 
pred Gasilskim domom Zavrč. Imeli se bomo 
lepo.

Tajnica PD Haloze,
Jožica Bratuša

Spoštovani !
Veselimo se pomladi, prebujajoče narave 

in prihajajočih velikonočnih praznikov. Naj 
bodo veseli, srečni in blagoslovljenilUO PD 
Haloz in vodja odseka Zavrč, Danica Vajda

Planinci so se zahvalili dosedanjemu predsedniku, maq. Ivanu Božičku, ki je društvo vodil 
skoraj 1 0 let

Završka planinca Peter Prelog in Kristina Forstnarič - dobitnika posebnih priznanj

5>(DS£=/?
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Iz završkega društva upokojencev
Komaj smo vstopili v novo leto in organizirali 

aktivnosti, obvestilo smo Vas, da je leto minilo 
in moramo ponovno pobrati članarino, kar 
je pogoj, da se lahko kolektivno nezgodno 
zavarujemo, saj s tem pomagamo sebi v slučaju 
poškodb, ki bi nastale, kjer koli doma, na cesti 
in v mestu. Pomagamo ublažiti tudi najtežje 
trenutke smrti, ki pride nepričakovano.
Vse je povezano s financami in težko se je 

odločiti poleg vseh dajatev še za članarino, 
zavarovanje, tudi za prispevek — pomoč — smo 
Vas prosili. Velika večina je razumela ter nam 
in Vam prispevala evro, dva ali tudi pet. Hvala 
Vam vsem. Tudi upravni odbor je razumel in 
odobril sredstva za koledar v zameno za pri
spevke, ki smo jih izbrali za delovanje društva, 
kurjavo, elektriko, vzdrževanje našega doma, 
predvsem in največji delež porabimo za občni 
zbor našega društva in še bi lahko naštevali, a

naj bo dovolj. Občina Zavrč nam je še vsako 
leto doslej prispevala bolj skromen znesek, 
ker pravijo, da je tudi občinski proračun bolj 
skromen. Upokojenci smo navajeni skrom
nosti in se zahvaljujemo občinskemu svetu 
občine Zavrč, županu občine in vsem, ki nas 
opazijo in pripomorejo, da pride do realizacije 
že omenjenega.
Hvala vsem in vsakemu posebej.
Bližajo se velikonočni prazniki, v imenu upra

vnega odbora Društva upokojencev Zavrč in 
v svojem imenu želimo vesele blagoslovljene 
praznike vsem članom in članicam ter vsem 
občankam in občanom naše občine Zavrč.
Obenem vabimo člane našega Društva upo

kojencev Zavrč na redni letni občni zbor dru
štva, ki bo letos že v mesecu marcu v dvorani 
Zavrč, 29. 3. 2008 ob 14. uri.
Vljudno Vas vabimo k čim večjemu obisku ob

napovedanem času.
Prosim Vas, da s prisotnostjo doprinesete k še 

boljšemu delovanju našega društva in izberete 
še boljše, saj je volilno leto.
Poslušajte oznanilo in poglejte vabila, ki Vas 

vabijo na prijetno srečanje in druženje, tudi 
za ples bo poskrbljeno, tudi upokojenci bi se 
morali razgibati s plesom, če že snega nismo 
bili deležni, da bi se z njim igrali in ga metali. 
Upam in želim, da bi nam prizanesel. Želimo, 
da nas obide, naj vas čim več pride!
Ob koncu vam želim zdravja in vas prav lepo 

pozdravljam ter se veselim srečanja in druženja 
do poznih ur.

IO NO in predsednik DU Zavrč 
Franc Vaupotič

Občni zbor Društva gospodinj Zavrč
Članice Društva gospodinj Zavrč smo se 

sestale na občnem zboru društva 26. januarja 
v prostorih kulturnega doma. Po otvoritve
nem pozdravu in izvolitvi delovnega pred
sedstva, zapisnikarja in overovateljev smo 
poslušali poročilo predsednice Marte Bosilj. 
Po obsežnem poročilu smo ugotovile, da smo 
bile v preteklem letu zelo aktivne.
Imele smo kar nekaj tečajev z g. Pignarjem, 

kjer smo se naučile in izvedele veliko novega 
o kuhanju in pečenju, izdelovale smo okrasna 
jajčka v različnih tehnikah, izdelovale smo 
velikonočne in božične voščilnice s tehniko 
šivanja z dekorativno nitko, sodelovale smo 
ob praznovanju občinskega praznika, kjer smo 
postregle različna peciva, potice, slanike ... 
Pogostile smo tudi člane Karitasa dekanij Ptuj 
in Zavrč na njihovem srečanju v Gasilskem 
domu Zavrč. Z veseljem pogostimo tudi naše 
gasilce. V mesecu novembru smo pripravile in 
tudi uspešno izpeljale projekt Vse o jabolku. 
Na to smo še posebej ponosne, saj smo vanj 
vložile ogromno truda in kar malo smo bile 
razočarane, da si te naše res zanimive razstave 
ni ogledalo malo več občanov. Izdelovale smo 
tudi adventne venčke iz naravnih materialov. 
Naše članice so se udeleževale tudi števil
nih tekmovanj in izletov na povabilo drugih 
sorodnih društev okoliških in tudi malo bolj 
oddaljenih občin.
Poslej bo društvo vodila Jelka Belšak, veselijo 

pa tudi se novih članic
Na enem izmed zadnjih sestankov smo se 

dogovorile tudi, da na tem občnem zboru 
razrešimo dosedanjo predsednico Marto Bosilj 
in izvolile smo novo predsednico Jelko Belšak. 
Marti Bosilj se za vso dosedanje delo v društvu

iskreno zahvaljujemo, saj je bila ustanoviteljica 
društva in je z nami delala prve korake. Z 
njeno vztrajnostjo, vnemo, včasih tudi trmo 
smo uspele pripeljati društvo tako daleč, da 
smo lahko ponosne nanj. Obljubila nam je, da 
bo pomagala in aktivno sodelovala še naprej, 
za kar smo ji iskreno hvaležne. Izvolile smo 
jo za podpredsednico. Novi predsednici Jelki 
Belšak pa želimo uspešno vodenje ter da bi 
naše društvo še naprej rastlo in se krepilo tako s 
številom novih članic kot tudi z zadovoljstvom 
vseh nas.
Na občnem zboru smo bile posebej vesele 

naših gostov Sonje Fostnarič iz PGD Zavrč 
ter Martina Tetičkovič iz Kulturnega društva 
Zavrč. Oba sta nam čestitala za vse dosedanje 
uspehe in nam zaželela veliko nadaljnjega delo
vnega elana in prijetnega druženja v društvu. 
Iskrena zahvala 
velja tudi Kristini 
Fostnarič za poro
čilo in vodenje 
finančnih zadev.
Zbralo se nas je 

kar lepo število in 
po uradnem delu 
smo se zadržale 
pozno v noč, saj 
smo plesale, pre
pevale in se nam ni 
mudilo domov.
Malo sem opisala, 

kaj vse se dogaja v 
našem društvu, to 
pa zato, da bi se še 
kakšna gospodinja 
odločila in se nam

pridružila, prav posebej pa bi bile vesele tudi 
moške družbe.
Aktivnosti nadaljujemo tudi v letošnjem letu, 

saj smo v februarju že izvedle zelo zanimivo 
predavanje o vzgoji zelenjave v vrtu, ki ga je 
vodila Miša Pušenjak. Zelo smo se trudile in 
vabile na to predavanje, vendar ni bilo pravega 
zanimanja, me si namreč želimo, da bi bila 
dvorana polna, a je bila predavateljica z obis
kom kar zadovoljna.
Ob koncu naj vam vsem članicam Društva 

gospodinj Zavrč in tudi vsem občankam ter 
občanom zaželim vesele in blagoslovljene 
velikonočne praznike, lepih potic ter še več 
lepih pisank!

Marija Kokot

Zavrčanke so se srečale z Mišo Pušenjak, ki jim je povedala veliko zani
mivega o vzgoji zelenjave v vrtu.
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SDS
Spoštovane občanke in 

občani!

OO SDS Zavrč vam ob bli
žajočih prazničnih dnevih želi 
vesele, doživete in blagoslovljene 
velikonočne praznike.
Želimo vam veliko osebnega 

zadovoljstva, iskrenega prija
teljstva, urejenih medsebojnih 
odnosov in notranjega miru.

Predsednik OO SDS Zavrč 
Dušan Rojko

N Si
Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka

Dokler imamo spomin, imamo 
preteklost.
Dokler imamo vero, imamo 

sedanjost.
In dokler imamo upanje, ima

mo tudi prihodnost.
Drage občanke, cenjeni občani, 

Krščanska ljudska stranka Nova 
Slovenija in občinski odbor N.Si 
Zavrč vam želimo vesele blago
slovljene velikonočne praznike 
in vse dobro.

OO N.Si Zavrč 
Predsednik Franc Težak

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE

Občinski odbor Zavrč

Vam, drage občanke in spo
štovani občani, ob velikonoč
nih praznikih želi veliko miru, 
veselja, radosti in medsebojnega 
osebnega ter družinskega razu
mevanja, vse to pa naj bo pre
pleteno z ljubeznijo in radostjo 
v tem lepem času pomladi. Torej 
veselo in srečno pisanko!
Enake želje so namenjene tudi 

vam, vsem dragim bralcem 
našega časopisa, kot vam, spo
štovanim sosedom.

Predsednik IO OO 
LDS Peter Vesenjak

SLS.
Slovenska ljudska stranka

Pomlad, ki tako čarobno vznik
ne, je v svoji posebnosti že leta 
dolgo značilno čaščena. V več
stoletnem objemu tradicije se v 
tem letnem času praznuje naj
večji krščanski praznik — velika 
noč. Ob prazniku, ko se družina 
zbere ob domačem ognjišču 
in zadiši po izbranih simbolič
nih domačih jedeh, Vam vsem 
občankam in občanom občine 
Zavrč želimo notranjega miru, 
sproščenosti ter veselja ob svojih 
najbližjih.

OO SLS ZAVRČ

Župan Vuk in PGD Zavrč dobitniki znaka Civilne zaščite
Ob 1. marcu, dnevu Civilne zaščite, je izpo

stava Uprave RS za zaščito in reševanje pri
pravila slovesnost s podelitvijo bronastih, sre
brnih in zlatih znakov, že takoj naslednji dan 
pa je ptujski sladila še vseslovenska proslava 
v Ljubljani, kjer je predsednik PGD Zavrč 
Anton Bratuša iz rok predsednika države dr. 
Danila Turka prejel še zlati znak za zasluge.
Srebrni znak CZ v prave roke
Miran Vuk, završki župan, je letošnji dobitnik 

srebrnega znaka CZ, ki se podeljuje posamez
nikom, skupinam in organizacijam za posebne 
zasluge in izjemen prispevek pri razvijanju in 
krepitvi varnosti pred naravnimi in drugimi 
nesrečami, za izjemne dosežke pri zaščiti in 
reševanju ljudi, živali in premoženja, kulturne 
dediščine ter varovanju okolja ob naravnih in 
drugih nesrečah ter za izume in inovacije, s 
katerimi je bil dosežen pomemben napredek 
pri razvijanju in krepitvi pripravljenosti za 
zaščito, reševanje in pomoč.
Srebrni znak mu je podelil poveljnik Civilne 

zaščite za Podravje Drago Klobučar.
Županu Vuku pa so znak CZ podelili pred

vsem zato, ker je s svojim odgovornim in 
strokovnim delom veliko prispeval k razvoju 
zaščite, reševanja in pomoči na območju občine 
Zavrč. Je odličen sogovornik in svetovalec in je 
kot tak v sodelovanju s soodgovornimi v občini 
v kratkem času uspel, da je Civilna zaščita orga
nizirana v skladu s predpisi. Kot župan občine 
in s tem kot odgovorna oseba se zaveda, da brez 
razvoja ni napredka, zato je na tem področju 
njegova zasluga za uresničevanje sprejetega 
investicijskega programa opremljanja gasilske 
enote z gasilsko tehnično opremo precejšna. Za 
njegove posebne zasluge na področju zaščite,

reševanja in pomoči mu podeljujemo priznanje 
Civilne zaščite.
Bronasti znak CZ PGD Zavrč
Bronasti znak Civilne zaščite se podeljuje 

posameznikom, skupinam in organizacijam 
za požrtvovalno in uspešno opravljanje nalog 
zaščite, reševanja in pomoči.
In letos so bili v skupini dobitnikov bronastih 

znakov tudi člani PGD Zavrč, znak pa jim je 
podelil vodja izpostave Uprave RS za zaščito in 
reševanje Ptuj Jože Korban.
V obrazložitvi pa so o dobitnikih bronastega 

znaka med drugim zapisali: »Člani gasilske 
enote Zavrč so vedno pripravljeni priskočiti na 
pomoč, tako v svojem okolju kakor v širšem 
prostoru. Leta 2006 so pri poplavah na območ

ju občine Zavrč rešili kar nekaj materialnih 
sredstev občanom.
Svojo požrtvovalnost je društvo pokazalo s 

sodelovanjem pri poplavah v letu 2007 v Želez
nikih. Zelo dobro sodelujejo z osnovno šolo in 
s krajani, saj v sklopu preventivnega ter osta
lega dela otrokom, učencem ter prebivalcem 
marsikaj koristnega ter poučnega prikazujejo 
za varno uporabo v vsakdanjem življenju. Zelo 
dobro sodelujejo tudi z obmejnimi gasilskimi 
društvi in z občani. V letu 2007 so izvedli 
izjemno dobro skupno vajo s Slovensko vojsko 
ter z obmejnimi gasilskimi društvi Republike 
Hrvaške.

TM

V družbi dobitnikov odlikovanj CZ Foto:
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67. občni zbor PGD Zavrč izzvenel s pohvalo 
in priznanjem vsem gasilcem

»Ponosni smo na opravljeno delo, na naše mlade gasilce,« je dejal predsednik PGD Anton 
Bratuša.

8. marca, na praznik dneva žena, so se kot 
zadnji v OGZ Ptuj na rednem občnem zbo
ru zbrali člani in članice PGD Zavrč, ki so 
ob pregledu minulega enoletnega dela ugoto
vili, daje bilo leto 2007 uspešno, prijetno in 
nenazadnje izobraževalno naravnano. Vsem 
bo ostalo v spominu po nadvse odmevni 
mednarodni gasilski vaji, v kateri je sodelo
vala tudi Slovenska vojska, pa tudi po dveh 
pomembnih priznanjih štaba civilne zaščite, 
območne izpostave Ptuj in državnega odli
kovanja - bronastega znaka CZ Slovenije in 
sprejema pri predsedniku države dr. Danilu 
Turku.
Završki gasilci so delovno srečanje izpeljali 

tudi v družbi pomembnejših gostov, pod
županje občine Zavrč Marte Bosilj, iz gasil
skih vrst pa predsednika in poveljnika OGZ 
Ptuj Marjana Megliča in Zvonka Glažarja, 
člana predsedstva Branka Kostanjevca, pod
predsednika OGZ Marjana Misloviča, tajnika 
Boštjana Brega, vodje izpostave RS za zaščito 
in reševanje Jožeta Korbana, prijateljev gasilcev 
iz Obergralle in sosednjega DVD Lovrečan- 
Dubrava ter še mnogih drugih gasilcev iz 
okoliških gasilskih društev.
Anton Bratuša, predsednik PGD Zavrč, je 

v svojem uvodnem nagovoru med drugim 
povedal, da v letu 2007 niso imeli nekih večjih 
dogodkov, vendarle pa so bili nekateri od teh 
zanje zelo pomembni in na mnoge dogodke 
so ponosni. Uspešno so sodelovali z domačo 
občino in vsemi ostalimi, krepili dobre medso- 
sedske odnose, v ospredju so bila tudi srečanja 
s prijatelji gasilci iz Obergralle, zelo ponosni pa 
so na uspelo mednarodno gasilsko vajo v mese
cu varstva pred požari in na mnoge izobražene 
gasilce, pa pionirje, ki so se posebej izkazali na 
tekmovanjih.
Tudi poveljnik PGD Zavrč Branko Skok je 

spomnil na 13. oktober in veliko mednarodno 
gasilsko vajo, katere cilj je bilo štabno vodenje. 
Na vajo so se pripravljali kar lep čas in je bila za 
završke gasilce izziv. Vajo je ocenil za uspešno, 
še posebej zato, ker so se iz nje vsi naučili kaj 
pomembnega. Pohvalil je tudi mlade gasilce in 
mentorja mladine Milana Fostnariča, ob tem 
pa poudaril, da je prav delo z mlado generacijo

Avstrijski kolegi se vedno radi vrnejo v Zavrč, 
tudi s svojimi partnerji.

Dobitniki gasilskih priznanj, zahval ... 

gasilcev velik napredek.
V občini Zavrč si sploh ne moremo pred

stavljati, da ne bi imeli gasilcev, ki so ves čas v 
pripravljenosti pomagati, je dejala podžupanja 
Marta Bosilj in dodala, da verjame, da bodo 
nadaljevali dobre lastnosti in jih prenašali na 
mlajše rodove. Gasilcem se je zahvalila za vsa 
dobra dejanja v preteklosti, za odlično izpelja
no gasilsko vajo, ob tem pa obljubila, da jih 
bodo v občini še naprej podpirali in z njimi 
tudi sodelovali.

Cilj OGZ Ptuj biti še boljši
Da je završko gasilsko društvo eno od 24 dru

štev v OGZ Ptuj, na katerega se lahko zane
sejo in društvo, ki vedno znova dokazuje, da 
resnično dela, pa je povedal predsednik OGZ 
Marjan Meglič. Tudi sam je završke gasilce 
pohvalil za dobro izpeljano mednarodno gasil
sko vajo in menil, da sta bila tako predsednik 
kot poveljnik morda le preveč skopa v svojih 
poročilih, saj si navsezadnje zaslužijo veliko 
pohvale in zahvale za dobro delo v preteklem 
letu. Meglič je spomnil še na srečanje veteranov 
lani v Zavrču, ob tem pa znova poudaril, da je 
bilo lansko leto zelo naravnano k izobraževa
nju, k razvoju in mnogim gasilskim akcijam,
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ki še zmeraj odmevajo, tako tudi katastrofa v 
Železnikih, kamor so med prvimi na pomoč 
pohiteli prav gasilci iz OGZ Ptuj in se jim je 
ob tem znova zahvalil za pomoč. Meglič je tudi 
omeni, da je gasilstvo še zmeraj humanitarna 
organizacija, ki jo je vredno podpreti, ob tem 
pa nanizal vrsto letošnjih dogodkov in nalog, 
ki jih čakajo na vseslovenski ravni; od gasilske
ga kongresa v Krškem, ki bo 23. in 24. maja in 
bo nekaj posebnega z nočno parado, do volitev 
v samem vrhu GZS, omenil pa je še vrsto 
posvetov, strokovnih izobraževanj in gasilskih 
tekmovanj. Meglič je obljubil, da bodo gasilci 
v OGZ Ptuj sledili cilju biti še boljši.
V čast in ponos mi je, da sodelujem s takimi 

gasilci, pa je dejal poveljnik OGZ Ptuj Zvonko 
Glažar in nadaljeval, da bi težko kaj grajal, kar 
bi nekateri morda tudi pričakovali. Pohvalil je 
lokalne skupnosti, ki imajo dober odnos do 
gasilcev, do močne gasilske organizacije, ob 
tem pa spomnil, da gasilci dajejo veliko več 
kot morda kdo misli, tudi varnost zagotav
ljajo in prav z modernimi pristopi so naredili 
pomembne korake v razvoju. O uspešnem in 
predvsem strokovnem delu v OGZ govorijo 
tudi mednarodne vaje, kot je bila lanska v 
Zavrču, pa tudi uspeh, izid operativnega dela, 
ki je prav s sodelovanjem med društvi v zvezi 
dosti večji. Glažar je še dejal, da v OGZ moč
no gradijo na planih, vajah, srečanjih, veliko 
poudarka dajejo strokovnosti in prav na tem 
področju so med vodilnimi v slovenskem 
gasilstvu.

Zahvale in priznanja za huma
no, prizadevno delo

Zahvale PGD Zavrč so prejeli:
Sandi Petrovič, štabni vodnik ob med

narodni gasilski vaji, pripadnik Slovenske 
vojske
Zvonko Glažar, poveljnik OGZ Ptuj, za 

velik prispevek k uspehu mednarodne gasil
ske vaje
Kristina Fostnarič, za 10-letno pomoč pri 

vodenju društvene blagajne

Dobitniki ostalih priznanj in potrdil o 
napredovanju:
Ivan Janez Kokot - priznanje za 10-letno 

delo v gasilstvu
Stanko Jurgec - priznanje za 30-letno delo 

v gasilstvu
Stanko Majhen, gasilsko priznanje III. 

stopnje OGZ Ptuj
Sonja Fostnarič, gasilsko priznanje II. 

stopnje OGZ Ptuj
Janez Fajfar, gasilsko priznanje II. stopnje 
OGZ Ptuj
V čin gasilski častnik I. stopnje sta 

napredovala:
Anton Bratuša in Borut Kelc.
Iskrene čestitke!

Na še veliko let dobrega sodelovanja, sta ob stisku roke dejala predsednik završkega PGD 
Anton Bratuša in Rupert Hammer, poveljnik pobratenega društva iz Avstrije.

Zahvala tudi poveljniku OGZ Ptuj Zvonku Glažarju

Gasilci so se s priznanjem zahvalili tudi računovodkinji društva, Kristini Forstnarič.
1~bQ!E£JČ

Besedilo in foto: TM
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Iz naše šole
Zimska šola v naravi 2008

V ponedeljek, 4. 2. 2008, smo se učenci petega razreda zbrali vsak pred svojo šolo. Poslovili smo se od staršev, zložili stvari v avtobus in se odpe
ljali proti Bohinju. Zimska šola je letos potekala v okviru Centra šolskih in obšolskih dejavnosti. Snežilo je vso pot. Snega smo učenci bili zelo 
veseli.
V dom smo prispeli okrog devete ure, saj smo vožnjo morali prilagoditi vremenu. Nato smo se uredili in odšli smučat. Z gondolo smo se odpeljali 
na smučišče Vogel. Tam smo se razdelili v štiri skupine. Vsaka skupina je imela svojega učitelja smučanja. Na vrhu smo imeli lep razgled na našo 
najvišjo goro Triglav in celotno Bohinjsko jezero. Vsak dan smo imeli pouk po kosilu. Govorili smo o vedenju na smučišču, o nevarnosti plazov 
v gorah, o rastlinstvu in živalstvu v Triglavskem narodnem parku,... Po večerji smo imeli vsak dan družaben večer, tako smo za pustni torek imeli 
pustno zabavo. Zabavo smo si popestrili z učenjem cirkuških veščin. V sredo zvečer smo bili na nočnem kopanju v termalnem parku. V času 
bivanja smo imeli vsak dan jutranjo telovadbo, ocenjevanje sob in samostojno pripravo pogrinjka za vsak obrok. Tako je bilo vsak dan do četrtka, 
ko smo se odpravili nazaj domov. V Zavrč smo prispeli ob dvajseti uri.
Starši so nas bili veseli, saj so že težko čakali na naš prihod. V zimski šoli smo se naučili veliko novega in vsem učencem bo ostala v spominu.

Katja Štumberger, 5. b
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V TD Zavrč so letos naredili 28 metrov dolg presmec

£*£>££=/?


